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§ 6  

Val av justerare 
-- -- 

Beslut  
Robert Rapakko (S) utses att justera protokollet. 
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§ 7  

Aktuellt från socialnämnden 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Sammanfattning   
Charlotta Didriksdotter, medicinskt ansvarig sjuksköterska, informerar om en tillsyn som 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) har gjort. Tillsynen har genomförts i kommuner i hela 
landet. Mönsterås kommun har svarat på de synpunkter som inkommit från IVO. 

Helen Tellmo, PRO Ålem, undrar hur äldreomsorgen arbetar med frågan om psykisk ohälsa 
och demens. Johanna Hallström, verksamhetsstrateg, svarar att det finns olika 
tvärprofessionella arbetsgrupper för detta, det finns även för t.ex. nutrition och palliativ vård.  

Helen Tellmo undrar också om Mönsterås kommun har specialistundersköterskor. Johanna 
svarar att det är ett uppsving i detta nu efter pandemin. Det finns ett 10-tal 
specialistundersköterskor i kommunen. Just nu ser förvaltningen över om de kan använda sig 
av specialistundersköterskorna på ett bättre sätt och ge dem specialuppdrag.  

SPF Seniorerna har anmält en fråga om hur det ser ut med bemanning inom äldreomsorgen 
inför sommaren. Johanna svarar att det saknas cirka åtta vikarier inom hemtjänsten just nu. 
Nattbemanning och särskilda boenden är färdigrekryterade.  

SPF Seniorerna har också anmält frågan hur långt arbetet kommit med krav på 
språkkunskaper för de som arbetar i äldreomsorgen. Charlotta berättar att det finns en viss 
kompetensbrist men att verksamhetschefer och sjuksköterskor inte upplever att det är ett 
akut problem i Mönsterås. Det fungerar i de allra flesta fall bra. Ibland behöver personen bli 
klar med SFI innan anställning, ibland behöver de också öva mer innan de kan få en 
anställning.  Det finns språkombud som stöttar upp i verksamheterna. Det genomförs 
dokumentationskontroll inför anställning i de fall där det behövs. 

SPF Seniorerna undrar över kontinuitetsarbetet, det vill säga antal personal som besöker den 
enskilde på en 14-dagarsperiod. Johanna och Charlotta berättar att under 2022 ökade antalet 
tjänster per brukare från 0.68 till 0.75. Det har också gjorts en överanställning med 15 
personal inom äldreomsorgen. Det pågår ett pilotprojekt i norra hemtjänsten som arbetar 
med kontaktmannagrupper. Då delas personalgruppen upp vilket har slagit väl ut för 
kontinuiteten. Nu tittar förvaltningen på hur de kan införa detta i övriga hemtjänstgrupper. 
Det behöver först ordnas rutiner och komma ut information till brukarna. Socialförvaltningen 
vill även ha nyckeltal och mätvärden för att kunna mäta kontinuiteten över tid. 

SPF Seniorerna undrar också över arbetet med anpassning till det nya direktivet om 11 
timmars dygnsvila. Johanna berättar att arbetet har påbörjats och att det har informerats på 
bred front inom organisationen. Skyddsombud och enhetschefer ser just nu över hur det 
kommer se ut i respektive schemaläggning. De vill se till att schemat håller men även att 
personalen får ett bra schema.  

Johanna Hallström berättar om olika digitala lösningar inom äldreomsorgen. Exempel på 
detta är digital signering av läkemedel, att personalen dokumenterar mobilt, låser upp dörrar 
digitalt, digitala larm för tillsyn, GPS-larm, digitala schema för personalen, digitala 
medicinskåp, digitala hjälpmedel och VR (virtuell verklighet)-glasögon.  
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Johanna Hallström berättar om Emmabodamodellen. Emmabodamodellen innebär att utgå 
från det friska och att stimulera till en känsla av självständighet och meningsfullhet för varje 
brukare. Det kallas för att arbeta enligt ett salutogent synsätt. Emmabodamodellen innebär 
också ett verksamhetsnära ledarskap.  
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§ 8  

Frågor från pensionärsorganisationerna 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Sammanfattning   
SPF Seniorerna har lämnat in en fråga om det finns möjlighet att placera ut parksoffor utmed 
gångstråken från villaområdena in mot centrum. Detta med motiveringen att många äldre, 
som inte kör bil, men har olika ärenden i centrum behöver ta en paus under promenaden till 
och från "city". 

Henrik Eriksson, samhällsbyggnadschef, informerar om läget. Det saknas idag en överblick 
över var det finns bänkar, det hade behövts för att på ett bra sätt kunna jobba strategiskt. 
Det finns en överblick på Oknö, då går det att se att bänkarna är ojämnt fördelat. En bänk 
kostar ca 15 000 kronor. Förra året köptes det in tio nya bänkar och dessa kan placeras ut i 
enlighet med önskemålet från SPF Seniorerna. Detta är på gång men det är inte klart när 
detta blir. 

Kathinka Lundberg, PRO Mönsterås, har önskemål om bänkar på vägen från city ut till 
livsmedelsbutiken Algots. Anders Johansson (C) svarar att det finns med bland de önskemål 
som tidigare har lämnats in och dessa finns med i planeringen. 
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§ 9  

Aktuellt från kommunen 
-- -- 

Sammanfattning 
Inga aktuella frågor redovisas vid dagens möte då tiden ägnats åt inkomna frågor från 
pensionärsföreningarna. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Vice ordförande: Robert Rapakko Ordförande: Anders Johansson

Kommunsekreterare: Helena Wallner
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